



Enrolment Renewal and Classification Amendment at Engineers' Register		طلب تجديد قيد وتعديل تصنيف في سجل المهندسين	
Personal data		البيانات الشخصية	
Nationality	الجنسية	Full Name	الاسم بالكامل
Register No.	رقم القيد	ID No.	رقم البطاقة الشخصية
For residents only	Sponsor name	اسم الكفيل	للمقيمين فقط
	Sponsor's commercial registration No, if available	رقم الرخصة التجارية للكفيل إن وجد	
	Residency validity date	تاريخ صلاحية الإقامة	
Enrolment expiration date	تاريخ انتهاء القيد	Enrolment date	تاريخ القيد
Required classification	التصنيف المطلوب	Specialty	الفئة
Digital copy of ID card		نسخة ضوئية عن البطاقة الشخصية	
Mobile	جوال	Tel.	هاتف
E-Mail (private)	بريد الكتروني (خاص)	E-Mail (business)	بريد الكتروني (عمل)
Experiences		الخبرات	
توقيع المسؤول وختم جهة العمل Authorized signatory and company stamp	We, _____, certified that the above mentioned was employed by us as _____, from the period ___/___/___ up to ___/___/___	نشهد نحن _____ بأن المذكور أعلاه، قد عمل لدينا بوظيفة _____ في الفترة من ___/___/___ إلى ___/___/___	
		بالمشاريع التالية On the following projects	
Applicant acknowledgment		إقرار مقدم الطلب	
I, the undersigned confirm that the above mentioned data and enclosed documents are correct and conform to authenticity. I also, officially acknowledged the provisions of Law No. (19) of the year 2005 concerning regulating the practice of engineering professions and its implementing regulations. I also, acknowledged that after submitting application to committee or having the interview, I would not provide any further documents (qualifications or experience certificates, training courses, etc.)		أقر أنا الموقع أدناه بأن البيانات الواردة أعلاه والمستندات المرفقة صحيحة ومطابقة للحقيقة، كما أقر بالعلم التام النافي للجهاالة بأحكام القانون رقم (19) لسنة 2005 بتنظيم مزاوله المهن الهندسية ولانحته التنفيذية، كما أقر بعدم إضافة أي مستندات (مؤهلات دراسية، شهادات خبرة، دورات تدريبية إلخ) بعد تسليم الطلب للجنة أو عند إجراء المقابلة.	
Applicant signature		توقيع مقدم الطلب	
Enclosure: 1. Copy of register certificate. 2. Training certificates and stamped letters from employers to be provided, in case of having training courses or working with various employers during enrolment period.		المرفقات: 1. صورة من شهادة القيد. 2- في حال وجود دورات تدريبية أو العمل بأكثر من جهة واحدة أثناء فترة القيد، يتم تقديم شهادات الدورات وكتاب خبرة مختوم من جهات العمل.	
For official use only		للاستعمال الرسمي	
Recipient signature	توقيع المستلم	Application submitted on	تاريخ تقديم الطلب
Auditor signature	توقيع المدقق	Auditing date	تاريخ التدقيق
Name	الاسم	Secretariat Committee	رقم الطلب
Signature	التوقيع		اسم المدقق
Date	التاريخ		أمانة السر